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       Kołobrzeg, dnia 20 listopada 2017 r. 
BRM.0002.37.2017.K 
 

Protokół Nr 37/2017 
 
z XXXVII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 20 listopada 2017 r. o godzinie 
9:00 w dużej Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ul. Ratuszowa 13. 
 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Prezentacja „Strategii Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg 2017 – 2023+”  

oraz informacja o działalności stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna 

Regionu Kołobrzeg”. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2017 – 2024, 

3) opłaty targowej, 

4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie 

Miasta Kołobrzeg, 

5) poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum 

Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

7) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020, 

8) przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2018”, 

9) odpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości,. 

10) sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców i udzielenia 

bonifikaty, 

11) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r.  

z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 

12) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 66/3 obręb 4, 

położonej przy ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu, 

13) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 116/6 obręb 4, 

położonej przy ulicy Zdrojowej w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na okres 8 lat działki o numerze 58 obręb 11, położonej 

przy ulicy Szpitalnej w Kołobrzegu, 

15) oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach: 150/25 i 160/2 obręb 12 

o łącznej powierzchni 576 m2, położonych przy ul. Jana Frankowskiego  

w Kołobrzegu, 

16) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 184/16  

w obrębie 12 o powierzchni 5,31 m2 położonej przy ul. Granicznej w Kołobrzegu, 

17) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 316/27  

obręb 11 o powierzchni 14 m2 położonej przy ul. Trzebiatowskiej w Kołobrzegu, 
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18) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 173/30  

w obrębie 12 o powierzchni 12,20 m2, położonej przy ul. Łopuskiego  

w Kołobrzegu, 

19) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działek numer 242/1 i 242/2 

w obrębie 12 położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu, 

20)  przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” 

dla terenu położonego pomiędzy ulicami Bałtycką, Wiosenną, Jedności 

Narodowej i Wylotową, 

21) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu położonego przy  

ul. J. Tarnowskiego, 

22) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz 

terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4, 

23) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg, 

24) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę, 

25) nadania statutu Szkole Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi  

im. Bolesława Chrobrego w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Portowej 37  

w Kołobrzegu, 

26)  nadania statutu Szkole Podstawowej nr 7 im. Zjednoczonej Europy  

w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Okopowej 1a w Kołobrzegu, 

27) nadania statutu Szkole Podstawowej dla Dorosłych w Kołobrzegu z siedzibą przy 

ul. Józefa Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu.                                             

6. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2016/2017 w Gminie Miasto Kołobrzeg. 

7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Miasta sesja była nagrywana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 36/2017 z XXXVI sesji, która odbyła się 20 października 2017 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do protokołu. 

 

Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Ryszard Szufel 
otworzył XXXVII sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący powitał: Radnych, Pana Janusza Gromka Prezydenta Miasta, Pana Jerzego 

Wolskiego i Pana Jacka Woźniaka - Zastępców Prezydenta Miasta; Przewodniczących Rad  

i Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami Wydziałów 

Urzędu Miasta. Przewodniczący powitał wyróżnionych tytułami: Honorowy Obywatel Miasta 

Kołobrzegu i Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, wszystkich zaproszonych gości oraz media 
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kołobrzeskie a także mieszkańców uczestniczących w sesji i oglądających transmisję  

z obrad sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji o godz. 9:30 
uczestniczy 21 radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne. 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 
Na wniosek Prezydenta Miasta z dnia 13 listopada 2017 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 
ustawy o samorządzie gminnym do porządku obrad sesji w punkcie 5 zostały wprowadzone 
nowe projekty uchwał w sprawie: 
1) nadania statutu Szkole Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Bolesława 

     Chrobrego w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Portowej 37 w Kołobrzegu,. Te projekt został 

      ujęty w podpunkcie 25. 

2) nadania statutu Szkole Podstawowej nr 7 im. Zjednoczonej Europy w Kołobrzegu  

     z siedzibą przy ul. Okopowej 1a w Kołobrzegu. Te projekt został ujęty w podpunkcie 26. 

3) nadania statutu Szkole Podstawowej dla Dorosłych w Kołobrzegu z siedzibą przy  

      ul. Józefa Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu. Ten projekt został ujęty w podpunkcie 27.  

Zmieniony porządek obrad wraz z projektami uchwał Radni, Przewodniczący Zarządów  
i Rad Osiedli otrzymali drogą elektroniczną. 

 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył wniosek formalny o przeniesienie z porządku obrad 
projektów dot. statutów szkół (pkt 5 ppkt 25, 26 i 27) odpowiednio do pkt 5 ppkt 7, 8 i 9 i 
następnie w dół. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o zmianę porządku obrad 
zgłoszony przez Pana radnego Dariusza Zawadzkiego: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
19 radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy  
o samorządzie gminnym Rada dokonała zmiany porządku obrad poprzez przeniesienie 
z porządku obrad pkt 5 ppkt 25, 26 i 27 odpowiednio do pkt 5 ppkt 7, 8 i 9. 
 
Prezydent Miasta złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad pkt 5 ppkt 21 – 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu położonego 
przy ul. J. Tarnowskiego. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny o zmianę porządku obrad 
zgłoszony przez Prezydenta Miasta: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
18 radnych, 1 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy  
o samorządzie gminnym Rada dokonała zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie  
z porządku obrad pkt 5 ppkt 21 – projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu położonego przy ul. J. Tarnowskiego. 
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Porządek obrad sesji po zmianach przyjętych przez Radę: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Prezentacja „Strategii Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg 2017 – 2023+”  

oraz informacja o działalności stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna 

Regionu Kołobrzeg”. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2017 – 2024, 

3) opłaty targowej, 

4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie 

Miasta Kołobrzeg, 

5) poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

7) nadania statutu Szkole Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi  

im. Bolesława Chrobrego w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Portowej 37  

w Kołobrzegu, 

8) nadania statutu Szkole Podstawowej nr 7 im. Zjednoczonej Europy  

w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Okopowej 1a w Kołobrzegu, 

9) nadania statutu Szkole Podstawowej dla Dorosłych w Kołobrzegu z siedzibą 

przy ul. Józefa Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu.                                             

10) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020, 

11) przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2018”, 

12) odpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości, 

13) sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców  

i udzielenia bonifikaty, 

14) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2018 r. do  

31.12.2018 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 

15) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 66/3 obręb 4, 

położonej przy ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu, 

16) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 116/6 obręb 4, 

położonej przy ulicy Zdrojowej w Kołobrzegu, 

17) oddania w dzierżawę na okres 8 lat działki o numerze 58 obręb 11, położonej 

przy ulicy Szpitalnej w Kołobrzegu, 

18) oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach: 150/25 i 160/2 obręb 

12 o łącznej powierzchni 576 m2, położonych przy ul. Jana Frankowskiego  

w Kołobrzegu, 

19) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 184/16  

w obrębie 12 o powierzchni 5,31 m2 położonej przy ul. Granicznej  

w Kołobrzegu, 
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20) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 316/27  

obręb 11 o powierzchni 14 m2 położonej przy ul. Trzebiatowskiej  

w Kołobrzegu, 

21) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 173/30  

w obrębie 12 o powierzchni 12,20 m2, położonej przy ul. Łopuskiego  

w Kołobrzegu, 

22) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działek numer 242/1  

i 242/2 w obrębie 12 położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu, 

23)  przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” 

dla terenu położonego pomiędzy ulicami Bałtycką, Wiosenną, Jedności 

Narodowej i Wylotową, 

24) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz 

terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4, 

25) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg, 

26) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę. 

6. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2016/2017 w Gminie Miasto Kołobrzeg. 

7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Prezydent Miasta przedstawił Radzie sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz 

informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

 

Pan radny Henryk Bieńkowski oraz Zastępca Prezydenta ds. Gospodarczych, Pan Jerzy 

Wolski. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  
i przeszedł do kolejnego punktu obrad.  
 
Punkt 3 Prezentacja „Strategii Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg 2017 – 2023+”  

oraz informacja o działalności stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna 

Regionu Kołobrzeg”. 

Dyrektor Spółki Eskadra, przedstawił „Strategię Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg  
2017 – 2023+”. 
Strategia stanowi załącznik do protokołu. 
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Następnie głos w tym temacie zabrał Dyrektor Operacyjny Lokalnej Organizacji Turystycznej 
Regionu Kołobrzeg. 
Wystąpienie Pana Dyrektora zostało nagrane na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 

Po wysłuchaniu Dyrektora, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział 

wzięli: 

Pan Jacek Woźniak – Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Dyrektor Spółki Eskadra, Pan radny 

Bogdan Błaszczyk, Pan radny Krzysztof Plewko, Pan radny Henryk Bieńkowski, Pan radny 

Ireneusz Zarzycki, Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta, Pan Dyrektor LOT Regionu 

Kołobrzeg oraz Przewodniczący Rady Miasta. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  
i przeszedł do kolejnego punktu obrad.  
 
Punkt 4. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Z interpelacjami do Prezydenta Miasta wystąpili: 
Pani radna Danuta Wilk złożyła dwie interpelacje: 
1) w sprawie odbioru odpadów poremontowych w sobotę 
2) w sprawie naprawy urządzeń zabawowych fitness w parku im. Jedności Narodowej 
 
Pan radny Ireneusz Zarzycki złożył interpelację w sprawie wypowiedzenia umowy użyczenia 
siedziby Stowarzyszeniu Azbest – Stop 
 
Pani radna Małgorzata Zajączkowska złożyła dwie interpelacje: 
1) w sprawie zwiększenia patroli Straży Miejskiej w okolicy Arciszewskiego 
2) w sprawie wyjazdu autobusu linii nr 10 o czasie 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski złożył interpelację w sprawie budżetu i planów remontowo-
inwestycyjnych cmentarza komunalnego 
 
Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje: 
1) w sprawie interwencji przy sprzątnięciu skrzyżowania przy ul. Grzybowskiej/Poznańskiej 
2) w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Kossaka 
 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła 4 interpelacje: 
1) w sprawie położenia chodnika na odcinku między ul. Bogusława X a ul. Kamienną 
2) w sprawie wyłożenia kostką promenady przy ul. Rodziewiczówny 
3) w sprawie przeniesienia stacji rowerowej przy ul. Słowińców 
4) w sprawie demontażu pachołków wzdłuż drogi przy restauracji „Taaka Ryba”. 
 
Pani radna Aneta Cieślicka złożyła interpelację w sprawie zmiany godzin oczyszczania ulic 
 
Pan radny Artur Dąbkowski złożył interpelację w sprawie postawienia ławek przy  
ul. Koszalińskiej oraz Lwowskiej 
 
Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył trzy interpelacje: 
1) w sprawie usunięcia awarii oświetlenia w Parku im. Stefana Żeromskiego 
2) w sprawie przywrócenia miejsca parkingowego dla PCK Oddział w Kołobrzegu 
3) w sprawie przeniesienia urządzeń zabawowych przy SP nr 3. 
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Odpowiedzi na interpelacje, których w części udzielił na sesji Prezydent Miasta zostały 
nagrane na nośniku elektrycznym, który stanowi załącznik do protokołu.- 
 
Punkt 5 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 

Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie 

bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3) Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wisław Parus, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

4) Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Pani radna Izabela Zielińska, Członkini Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
Platforma Obywatelska. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny zapowiedział, że Klub wstrzymał się  
z poparciem projektu uchwały. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu - przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 
 
Z uwagi na brak chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 
0 przeciw, 7 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/548/17 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
2017 r. 
 
Punkt 5 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 - 2024 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
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Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie 

bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3) Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 
Pani radna Izabela Zielińska, Członkini Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
Platforma Obywatelska. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu 
Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedziała, że 
Klub poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny zapowiedział, że Klub wstrzymał się z poparciem 
projektu uchwały. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 
 
Z uwagi na brak chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2017 – 2024: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 
0 przeciw, 7 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddała Pani radna Aneta Cieślicka. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/549/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2017 – 2024. 
 
Punkt 5 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego 

odrzucenie.  

2) Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja zgłosiła następujące poprawki:  
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Poprawka pierwsza o treści: 

W § 6 pkt 3 po wyrazach: festynów organizowanych przez rady osiedli” postawić 

przecinek i po przecinku po wyrazach „placówki oświatowe” dopisać wyrazy 

„organizacje charytatywne i związki zawodowe”.  

 

Poprawka druga o treści: 

Komisja proponuje, aby w punktach, gdzie wystąpiły podwyżki przywrócić poprzednie 

stawki opłaty targowej. 

Projekty uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie i zawnioskowała do 

Rady o jego przyjęcie z zaproponowanymi poprawkami. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
Platforma Obywatelska. Pan radny przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
wstrzymał się od głosu. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze stanowisko Komisji 
ds. Budżetowo – Gospodarczych o odrzucenie projektu uchwały. A jeżeli nie przejdzie 
wniosek Komisji ds. Budżetowo-Gospodarczych, to Klub wtedy poprze poprawki zgłoszone 
przez Komisje Komunalną.  
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny przekazał;, że Klub przy głosowaniu nad tym projektem 
uchwały weźmie pod uwagę pismo handlowców. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że Komisja Komunalna w drugim wniosku poszła na 
skróty, poprawka powinna być konkretniejsza.  
 
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 
Pani Agnieszka Kraczkowska – Bolko - Naczelnik Wydziału Dochodów, Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, Pan radny Marek Młynarczyk, 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Pan radny Krzysztof Plewko, Pani radna Aneta Cieślicka, 
Skarbnik Miasta, Pan radny Sławomir Kargul. 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji  
ds. Budżetowo – Gospodarczych o odrzucenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej, 
ponieważ jest to wniosek najdalej idący. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 
17 radnych, 1 przeciw odrzuceniu, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów 
odrzuciła projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 
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Punkt 5 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na terenie Miasta Kołobrzeg 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
W dniu 15 listopada 2017 r. do Rady Miasta Kołobrzeg w trakcie trwania posiedzenia Komisji 
ds. Budżetowo – Gospodarczych do Rady Miasta wpłynęło pismo Dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno – Wychowawczego „Okruszek” zawierające wniosek o uchwalenie 
zwolnienia przedmiotowego z podatku od środków transportowych, które dotyczy pojazdów 
przeznaczonych do transportu wyłącznie uczniów niepełnosprawnych. Przewodnicząca 
Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych zapoznała członków Komisji z tym pismem. 
Zapoznał się z nim również Przewodniczący Rady. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie 

bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja w wyniku głosowania nie wyraziła opinii. 

3) Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - 

Woźniak, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
Platforma Obywatelska. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna przekazała, że Klub nie zajął 
jednolitego stanowiska. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny przekazał, że w projekcie uchwały został 
zaproponowany wzrost podatku o 100% niż mówi o tym wskaźnik inflacji. Pan radny 
zapowiedział, że Klub nie poprze projektu uchwały.  
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny przekazał, że Klub nie zajął jednolitego stanowiska. 
 
Na prośbę Przewodniczącego Rady radca prawny, przedstawiła opinię prawną, co do pisma 
Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego „Okruszek”. Radca prawny 
zaznaczyła, że Rada może wprowadzić zwolnienie z płacenia podatku, ale tym samym 
wprowadziłaby nową procedurę.” 
 
Po wysłuchaniu radcy prawnego, Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której 
udział wzięli: 
 
Pani radna Izabela Zielińska, Pan radny Krzysztof Plewko, Skarbnik Miasta i radca prawny. 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 



11 

 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.  Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 
4 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Nie oddano 2 głosów. Wyniki głosowania stanowią 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/550/17 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 5 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej  
w drodze inkasa. 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3) Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - 

Woźniak, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, Członkini Klubu przedstawiła stanowisko Klubu 
Radnych Platforma Obywatelska. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. Pan 
radny zapytał o różnicę między kwotą zebraną a płaconą. 
 
Skarbnik Miasta podkreślił, że są sytuacje, w których nie ujawnia się przypadków, że 
inkasent pobrał opłatę, ale jej nie wpłacił w całości. 
 
Z uwagi na brak chętnych do podjęcia dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie poboru opłaty 
uzdrowiskowej w drodze inkasa. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVII/551/17 w sprawie poboru 
opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 
 
Punkt 5 podpunkt 6 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie likwidacji 
jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia 
jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 
przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Autopoprawka Prezydenta 
Miasta dotyczyła zmiany § 1 ust. 1 Statutu Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu 
stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XXV/354/16 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 3 
listopada 2016 r., który otrzymuje brzmienie: 
„1. Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, zwane dalej „Centrum” jest jednostką 
budżetową Gminy Miasto Kołobrzeg, realizującą zadania w zakresie obsługi: 
1) kadrowo – płacowej; 
2) organizacyjno – administracyjnej; 
3) finansowo – księgowej”. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie wraz z 

autopoprawką Prezydenta Miasta. 

2) Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie wraz z autopoprawką 

Prezydenta Miasta. 

3) Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wisław Parus, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie wraz z autopoprawką Prezydenta 

Miasta. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Pan radny Wiesław Parus, Członek Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych Platforma 
Obywatelska. Pan radny przekazał, że Klub będzie głosował za projektem uchwały. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedział, że Klub poprze 
projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny przekazał, że Klub stoi na stanowisku, aby 
zagłosować przeciw, ponieważ do CUW można przenieść wszystkie szkoły. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 
Pan radna Izabela Zielińska, Pan radny Henryk Bieńkowski, Pani radna Karolina Szarłata – 
Woźniak, Pan radny Wiesław Parus, Pan radny Ireneusz Zarzycki, Pani radna Wioletta 
Dymecka, Pan radny Dariusz Zawadzki, Pani radna Aneta Cieślicka, Pani radna Krystyna 
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Strzyżewska, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, Zastępca Prezydenta Miasta 
ds. społecznych, Skarbnik Miasta. 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę Prezydenta 
Miasta dot. zmiany § 1 ust. 1 Statutu Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu stanowiącego 
załącznik do Uchwały Nr XXV/354/16 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 3 listopada 2016 r., 
który otrzymuje brzmienie: 
„1. Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, zwane dalej „Centrum” jest jednostką 
budżetową Gminy Miasto Kołobrzeg, realizującą zadania w zakresie obsługi: 
1) kadrowo – płacowej; 
2) organizacyjno – administracyjnej; 
3) finansowo – księgowej”. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem autopoprawki głosowało 17 
radnych, 4 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 
Prezydenta Miasta. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę  
w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich  
w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu 
wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 
4 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/552/17 zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej 
Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 
Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu. 
 
Punkt 5 podpunkt 7 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Bolesława Chrobrego  

w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Portowej 37 w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię Komisji 

przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji. Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 
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Pan radny Wiesław Parus, Członek Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych Platforma 
Obywatelska. Pan radny przekazał, ze Klub będzie głosował za projektem uchwały. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  

nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Bolesława Chrobrego w Kołobrzegu z siedzibą przy  

ul. Portowej 37 w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Nie oddano 2 głosów. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/553/17 w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 1 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Bolesława Chrobrego w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Portowej 37 

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 8 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej nr 7 im. Zjednoczonej Europy w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. 

Okopowej 1a w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię Komisji 

przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji. Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
 
Pan radny Wiesław Parus, Członek Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych Platforma 
Obywatelska. Pan radny przekazał, że Klub będzie głosował za projektem uchwały. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
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Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 
Pan radny Artur Dąbkowski, Pani radna Aneta Cieślicka, Pan radny Ireneusz Zarzycki oraz 
radca prawny i Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

  

Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 7 im. Zjednoczonej Europy w Kołobrzegu 

z siedzibą przy ul. Okopowej 1a w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 4 radnych nie oddało głosów. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/554/17 w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 7 im. 

Zjednoczonej Europy w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Okopowej 1a w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 9 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu 

Szkole Podstawowej dla Dorosłych w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Józefa 

Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu                                            

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię Komisji 

przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji. Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska Pan radny Wiesław Parus, Członek 
Klubu. Pan radny przekazał, że Klub będzie głosował za projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg proszę Pana radnego 
Henryka Bieńkowskiego – Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze 
projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej dla Dorosłych w 
Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Józefa Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu:    
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 2 radnych nie oddało głosu. Wyniki glosowania 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/557/17 w Kołobrzegu z siedzibą przy ul. Józefa Śliwińskiego 1  
w Kołobrzegu.                                             
 
Punkt 5 podpunkt 10 (po zmianach) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Pani radna Izabela Zielińska, Członkini Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
Platforma Obywatelska. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Pani Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu przedstawiła stanowisko Klubu Radnych 
„Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu 
Radnych Niezależny Kołobrzeg. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk, Przewodniczący Klubu przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość”. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny 
na lata 2018 – 2020: 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 
przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 2 radnych nie oddało głosu. Wyniki glosowania 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/556/17 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2018 – 2020. 

 

Punkt 5 podpunkt 11 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

„Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2018” 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinie Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 
Zielińska, Członkini Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, ze Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady glos zabrał Pan radny Dariusz 
Zawadzki: Program został opracowany bardzo dokładnie i skrupulatnie.” 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi 

na rok 2018”: 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 2 radnych nie oddało głosu. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/557/17 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy 

Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2018”. 

 

Punkt 5 podpunkt 12 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego nabycia 

prawa własności nieruchomości 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Henryk Bieńkowski, który zapytał, czy do sprzedaży będzie cała powierzchnia? 
Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych odpowiedział, że tak. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odpłatnego nabycia 

prawa własności nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 5 radnych nie oddało głosu. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/558/17 w sprawie odpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości. 

 

Punkt 5 podpunkt 13 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokali 

mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców i udzielenia bonifikaty 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz 

dotychczasowych najemców i udzielenia bonifikaty: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 3 radnych nie głosowało. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/559/17 w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych 
najemców i udzielenia bonifikaty. 
  
Punkt 5 podpunkt 14 (po zmianach) – w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości 

na okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic 

reklamowych 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 

Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
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Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie wraz z autopoprawką 

Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu 
przy tym projekcie uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu 
przy tym projekcie uchwały.  Klub uważa, że najpierw powinna być przyjęta uchwała 
krajobrazowa. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, który powiedział, że dopóki nie ma uchwały 

krajobrazowej, to jest właśnie ten projekt uchwały mówiący o oddaniu w dzierżawę 

nieruchomości na okres jednego roku. 

 Pan radny Marek Młynarczyk: „Właśnie kłania się nam tutaj ustawa krajobrazowa. 

Jeżeli oczyścimy miasto z tego typu reklam, to wpływy do miasta będą większe. 

Rozumiem, że te plansze są potrzebne. Uchwała krajobrazowa jest trudna, ale nie 

ma żadnego uzasadnienia, aby tej uchwały nie było. Miasto w tym temacie jest 

opieszałe i jest to z dużą niekorzyścią dla miasta. 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki: „W Kołobrzegu pieniądze leżą w urzędzie. Uważam, że 

to powinno być w drodze przetargu nieograniczonego. Poza tym stawki są za niskie. 

Ja będę głosował przeciwko temu projektowi uchwały”. 

 Pan radny Krzysztof Plewko zapytał, czy te reklamy są w pasie drogowym? 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych odpowiedział, że te reklamy nie są  

w pasach drogowych. „Jeżeli chodzi o stawki dzierżaw, to jest zarządzenie 

Prezydenta Miasta określające ich wysokość. Ustawa krajobrazowa została 

zaskarżona do Trybunału Konstytucyjnego. Natomiast w Sejmie ma być nowelizacja 

tej ustawy.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: ”Uważam, że Prezydent Miasta powinien dbać  

o interesy miasta. Czy te stawki uległy zmianie?” 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych odpowiedział, że te stawki były 

zmieniane w 2015 roku. 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r. z przeznaczeniem na 

posadowienie tablic reklamowych: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

6 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Nie oddano 1 głosu.  Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/560/17 w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 

01.01.2018 r. do 31.12.2018 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych. 

 

Punkt 5 podpunkt 15 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 66/3 obręb 4, położonej przy ulicy 

Rodziewiczówny w Kołobrzegu 

 

Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie wraz z poprawką o treści: 

W § 1 wyrazy „na rzecz dotychczasowego dzierżawcy” zastąpić wyrazami: „w drodze 

przetargu nieograniczonego”. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata-Woźniak, Członkini Klubu. Pani radna przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały bez zgłoszonej poprawki. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
wraz z poprawką. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały 
wraz z poprawką. 
 
W dyskusji, która otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Henryk Bieńkowski, radca prawny, Prezydent Miasta, Pani radna Izabela 
Zielińska 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę Komisji 
Komunalnej o treści: 
W § 1 wyrazy „na rzecz dotychczasowego dzierżawcy” zastępuje się wyrazami: „w drodze 
przetargu nieograniczonego”.  
Wówczas § 1 otrzyma brzmienie: 
„§ 1. Wyraża się zgodę na wydzierżawienie w drodze przetargu nieograniczonego na okres 
3 lat części działki o numerze 66/3 obręb 4 o powierzchni 0,1328 ha położonej przy ulicy 
Rodziewiczówny w Kołobrzegu, szczegółowo oznaczonej na załączniku graficznym.” 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 6 radnych, 
14 było przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 
Komisji Komunalnej.  
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Prezydenta Miasta w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 

66/3 obręb 4, położonej przy ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

3 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVII/561/17 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki  
o numerze 66/3 obręb 4, położonej przy ulicy Rodziewiczówny w Kołobrzegu. 
 
Punkt 5 podpunkt 16 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 116/6 obręb 4, położonej przy ulicy 

Zdrojowej w Kołobrzegu 

Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata-Woźniak, Członkini Klubu. Pani radna przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub nie zgłasza poprawek 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Członek Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji, która otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Krzysztof 
Plewko. Pan radny powiedział, że jest to jedna z niewielkich działek, ale jest ona atrakcyjna. 
Pan radny dodał również, że dzierżawca obiecał, że drzewa tam się znajdujące będą 
odpowiednio zabezpieczone. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres 3 lat części działki o numerze 116/6 obręb 4, położonej przy ulicy 

Zdrojowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu – 1. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/562/17 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki  

o numerze 116/6 obręb 4, położonej przy ulicy Zdrojowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 17 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres 8 lat działki o numerze 58 obręb 11, położonej przy ulicy 

Szpitalnej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, 
Członkini Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub nie zgłasza poprawek 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 8 lat działki o numerze 

58 obręb 11, położonej przy ulicy Szpitalnej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/563/17 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 8 lat działki o numerze 58 

obręb 11, położonej przy ulicy Szpitalnej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 18 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach: 150/25 i 160/2 obręb 12 o łącznej 

powierzchni 576 m2, położonych przy ul. Jana Frankowskiego w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, 
Członkini Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub nie zgłasza poprawek 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek  
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o numerach: 150/25 i 160/2 obręb 12 o łącznej powierzchni 576 m2, położonych przy ul. Jana 

Frankowskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu – 1. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/564/17 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat działek o numerach: 

150/25 i 160/2 obręb 12 o łącznej powierzchni 576 m2, położonych przy ul. Jana 

Frankowskiego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 19 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 184/16 w obrębie 12  

o powierzchni 5,31 m2 położonej przy ul. Granicznej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski, 
Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały.565/17 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub nie zgłasza poprawek 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 

działki numer 184/16 w obrębie 12 o powierzchni 5,31 m2 położonej przy ul. Granicznej  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu – 3. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/565/17 w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 

działki numer 184/16 obrębie 12 o powierzchni 5,31 m2 położonej przy ul. Granicznej  

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 20 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 316/27 11 o powierzchni 14 

m2 położonej przy ul. Trzebiatowskiej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski, 
Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub nie zgłasza poprawek 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 

działki numer 316/27 11 o powierzchni 14 m2 położonej przy ul. Trzebiatowskiej  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu – 2. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/566/17 w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 

działki numer 316/27 11 o powierzchni 14 m2 położonej przy ul. Trzebiatowskiej  

w Kołobrzegu. 
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Punkt 5 podpunkt 21 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 173/30 w obrębie 12 o 

powierzchni 12,20 m2, położonej przy ul. Łopuskiego w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski, Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub nie zgłasza poprawek 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 
działki numer 173/30 w obrębie 12 o powierzchni 12,20 m2, położonej przy ul. Łopuskiego  
w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/567/17 w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 

działki numer 173/30 w obrębie 12 o powierzchni 12,20 m2, położonej przy  

ul. Łopuskiego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 5 podpunkt 22 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działek numer 242/1 i 242/2 w obrębie 12 

położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski, Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna zapowiedziała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub nie zgłasza poprawek 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska: „Nasunęła mi się pewna refleksja. W mojej ocenie 

należałoby przywrócić kompetencje Prezydentowi Miasta.” 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „Jestem odmiennego zdania. Mamy ryczałt i możemy 

się częściej zbierać na posiedzeniach. Na początku wnioskowaliśmy o sprzedaż tego 

typu działek.” 

 Pani radna Izabela Zielińska: „W mojej poprzedniej wypowiedzi chodziło  

o przywrócenie pewnych kompetencji Prezydentowi.. Na ostatnim posiedzeniu 

Komisji Budżetowej składałam wniosek, Pana wtedy opuścił posiedzenie, żeby te 

schody sprzedać.” 

 Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Właściciel lokalu, czy też 

Wspólnota niechętnie chcą kupić te schody i tu jest problem.” 

 Pan radny Marek Młynarczyk: „Mamy ustawę o samorządzie gminnym, w której są 

wyraźnie rozpisane kompetencje Rady i Prezydenta. To są nasze prawa i nie musimy 

wcale z nich rezygnować.” 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „Jeżeli są to schody do lokalu, to sprzedajmy je. Nie 

można tego ciągnąć w nieskończoność. Nie wiemy, czy Prezydent Miasta te stawki 

przeszacuje, czy nie.” 

 Pani radna Izabela Zielińska: „Zapewniam Pana, że znam ustawę o samorządzie 

gminnym. W tym przypadku drobnych umów można by było zwrócić te kompetencje 

Prezydentowi Miasta. Nikt nikogo absolutnie do niczego nie zmusza.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „To, że odebraliśmy Prezydentowi kompetencje, to 

dobrze. Dzięki temu odzyskujemy większe pieniądze. Ta forma jest bardziej 

bezpieczna dla miasta.” 
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 Pani radna Izabela Zielińska: „Powiedziałam, że to jest moja refleksja. Moja 

wypowiedź dotyczyła stricte przedłużania umów na schody i żeby właśnie ta 

kompetencja wróciła do Prezydenta Miasta.” 

 Pan radny Bogusław Połowniak: „Taki grunt musi służyć mieszkańcom. Rozmawiamy 

o sprawach, o których nie mamy pojęcia.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „Uważam, ze ta dyskusja jest niepotrzebna. Uważam, 

że tych kompetencji nie powinniśmy przywracać.” 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Zgadzam się z wypowiedziami osób, które 

podtrzymują formułę przedłużania umów dzierżaw. Oddajemy w dzierżawę 1300 

metrów w tak newralgicznym miejscu. Muszla Koncertowa – wydzierżawiono za 

kwotę 30 tysięcy złotych.” 

 Pan radny Dariusz Zawadzki: „Mówimy tym samym językiem, ale się nie rozumiemy. 

Dobrze się stało, że Rada ma prawo to robić. Dużo czasu poświęciliśmy sprawom, 

które dotyczą drobiazgów. Rada jest od tego, aby wsłuchiwać się w głosy 

dzierżawców. Radnej Zielińskiej nie o to chodziło. Takie rzeczy powinny być 

załatwiane w Urzędzie. Nikt z nas nie miał zamiaru być złośliwym.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem: „Uważam, że tak, jak jest, jest 

dobrze.” 

 Pani radna Wioletta Dymecka postawiła wniosek formalny o zamknięcie listy 

mówców. 

Za zamknięciem listy mówców głosowało 13 radnych, 3 było przeciw, 1 wstrzymał się 

od głosu. Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana 

na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działek numer 242/1 i 242/2 w obrębie 12 

położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
Nr XXXVII/568/17 w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 
działek numer 242/1 i 242/2 w obrębie 12 położonych przy ul. Ratuszowej  
w Kołobrzegu. 
 
Pani radna Wioletta Dymecka złożyła wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg – 

punkt 5 podpunkt 25 i projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę – 

punkt 5 podpunkt 26 po zmianach przyjętych przez Radę. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „Ten projekt uchwały nie przeszedł przez zespół, 

dlatego bym głosował przeciwko tym projektom uchwał. 
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 Pan radny Dariusz Zawadzki: „Przychylam się do tego wniosku. Jest to wyjście do 

tego, aby systemem objąć całe miasto. Przypominam, że tą ustawę przegłosowało 

PO z PSL. Nie wiem, z kogo wzięto przykład.” 

 Pan radny Marek Młynarczyk: „Cieszy mnie to, że został zgłoszony taki wniosek. 

Przedsiębiorcy są inaczej traktowani niż mieszkańcy. Trochę wątpię w to, czy 

jesteśmy w stanie to zrobić.” 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „To jest dyrektywa Unii Europejskiej i wprowadzono 

kolejne frakcje.” 

 Pani radna Izabela Zielińska: „Popieram w pełni wniosek Pani radnej Dymeckiej. 

Zgadzam się również z tym, że obie te uchwały i cała ta tematyka jest 

kontrowersyjna. Urząd przygotowuje wszystkie dane, o które proszą członkowie 

zespołu.” 

 Pani radna Wioletta Dymecka: „Przepisy dzielą na zamieszkałych i niezamieszkałych. 

Tym systemem będą objęci niezamieszkali a nie przedsiębiorcy.” 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Panie radny Pan tez jest 

przedsiębiorcą. Mam przyjemność przewodniczyć temu zespołowi i dzisiaj trudno 

dojść do czegokolwiek na tym zespole. W między czasie było 10-12 posiedzeń. 

Wszyscy członkowie zespołu otrzymali aktualne informacje.” 

 Pan radny Marek Młynarczyk w trybie głosu ad vocem: „Może nie w tym momencie 

odniosłem się do przedsiębiorców. Ta grupa płaci w szczególny sposób. Im wzrosną 

opłaty. To są parametry, które wcześniej przegłosowano. Jeżeli korzysta, że nie jest 

objęty, to czyim kosztem? Kosztem mieszkańców. Mieszkańcy dopłacają do tej 

grupy. Proszę, aby jak najszybciej te uchwały zmienić. Dlaczego jest taki opór w tej 

sprawie?.” 

 Pan radny Henryk Bieńkowski w trybie głosu ad vocem: „Informuje, że na Radę miał 

być projekt dla zamieszkałych. Strata wynosi kilkaset tysięcy złotych. Jako radny 

takiego projektu nie otrzymałem.” 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny o zmianę porządku obrad – 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg – punkt 5 podpunkt 25 po zmianach 

przyjętych przez Radę na sesji: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu – 2. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania dokonała zmiany 

porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wycofała z 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie drugi wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad – wycofanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę – punkt 5 

podpunkt 26 po zmianach przyjętych przez Radę. 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania dokonała zmiany 

porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wycofała  

z porządku obrad projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę. 

 

Punkt 5 podpunkt 23 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu położonego pomiędzy ulicami 

Bałtycką, Wiosenną, Jedności Narodowej i Wylotową 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – 

Woźniak, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów: 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata-Woźniak, Członkini Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna przekazała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, która otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Ireneusz Zarzycki, który poprosił, aby nie udzielać głosu, kiedy jest 

zgłoszony wniosek formalny tylko od razu przejść do jego glosowania. 

 Pani radna Krystyna Strzyżewska: „Dzisiaj z budżetu zabraliśmy ponad 600 tysięcy 

złotych. Nie mamy mocy przerobowych i nie jesteśmy w stanie wykonać tych planów. 
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Znowu uchwalamy przystąpienie do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, ale czy mamy do tego moce przerobowe? Plany 

są nam bardzo potrzebne. Na Rodziewiczówny chcieliśmy wyznaczyć miejsca dla 

handlujących. Jest to pilna potrzeba miasta.” 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „To jest dość duży problem, który 

jest złożony. Nie jest to realizowane zgodnie z czasem i obietnicami. Zgłaszamy 

nabory, ale nie ma chętnych do pracy. Staramy się zwiększać wynagrodzenie  

w budżecie i projektach uchwał, ale nie do końca nam to wychodzi. Ten problem 

dotyczy wielu samorządów. Myślę, że kroki przedsięwzięte przez Prezydenta Miasta 

przyśpieszą te sprawy. Zanim pojawi się uchwała intencyjna, to przed tym są 

uzgodnienia i znowu są uwagi. To jest długi okres procedowania. Jest dobra wola, 

żeby to zmienić.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „Dlaczego my nie wiemy o tym, o czym mówiła Pani 

radna Strzyżewska? Dlaczego nie zatrudniacie pracowników z zewnątrz? 

Powinniśmy robić wszystko, aby to przyspieszyć. Do tej pory nie załatwiono sprawy 

kupców przy molo.” 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „Przypominam, że trzeba wiedzieć o tym, co się czyni 

przy głosowaniu.” 

 Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Te rzeczy wymagają dużych 

uzgodnień. Jeżeli zlecimy na zewnątrz, to wraca potem do nas i wymaga poprawek. 

Wniosek w Ministerstwie jest od 3 miesięcy procedowany. To, że są pieniądze, to nie 

wszystko, potrzebni są ludzie.” 

 Pani radna Krystyna Strzyżewska: „Pieniądze są, a ja zadałam pytanie o moce 

przerobowe w tym zakresie. Pan Prezydent powiedział, że będzie trochę lepiej.” 

 Pan radny Henryk Bieńkowski: „To jest tak samo, jak z przetargami na inwestycje. 

Wychodzimy naprzeciw tym, którzy się kształcą w tym zakresie.” 

 Pan radny Krzysztof Plewko: „W naszym mieście władze sobie nie radzą z tym 

problemem.  Jeżeli chodzi o plany, to leżymy na łopatkach.” 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu położonego pomiędzy ulicami 

Bałtycką, Wiosenną, Jedności Narodowej i Wylotową: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVII/569/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla terenu położonego pomiędzy ulicami Bałtycką, 

Wiosenną, Jedności Narodowej i Wylotową. 

 

Punkt 5 podpunkt 24 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
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miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części 

działki nr 136 w obrębie 4, 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – 

Woźniak, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów: 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 
Szarłata-Woźniak, Członkini Klubu. Pani radna przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu. Pani radna przekazała, że Klub 
poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu. Pan radny zapowiedział, że Klub poprze projekt 
uchwały. 
 

Wobec braku chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu działek nr 

151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 0 

przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada jednogłośnie podjęła 
UCHWAŁĘ NR XXXVII/570/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark 
Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4. 
 

Punkt 6 - Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2016/2017 w Gminie Miasto Kołobrzeg 
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Prezydent Miasta przedstawił Radzie informację o stanie realizacji zadań oświatowych  

w roku szkolnym 2016/2017 w Gminie Miasto Kołobrzeg. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Powyższa informacja była skierowana do Komisji Oświaty i Kultury. Opinię Komisji 

przedstawił Pan radny Wiesław Parus, Przewodniczący Komisji. Komisja pozytywnie oceniła 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017 w Gminie 

Miasto Kołobrzeg. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 
Punkt 7 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami przesłane do Radnych 

drogą elektroniczną 17 listopada 2017 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje: 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 
1. Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Koszalinie pismem z dnia 17 października 

2017 r. przesłał do Rady Miasta informację zawierającą analizę oświadczeń majątkowych, 

które wpłynęły do tego Urzędu. Pan Naczelnik poinformował, że na dzień sporządzenia 

informacji nie stwierdzono nieprawidłowości skutkujących koniecznością skierowania sprawy 

do Centralnego Biura Antykorupcyjnego w Szczecinie. 

2. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismami z dnia 20, 24 i 30 października 

2017 r. przekazał informacje o oświadczeniach majątkowych, które wpłynęły do tego Urzędu. 

3. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gryficach pismem z dnia 20 października 2017 r. 

przesłał informację o dokonaniu analizy oświadczenia majątkowego złożonego przez 

Dyrektora Zespołu Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu. Pan Naczelnik 

poinformował, że nie ujawniono nieprawidłowości w złożonym oświadczeniu. 

4. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Drawsku Pomorskim pismem z dnia 27 października 

2017 r. przedłożył informację z analizy oświadczenia majątkowego Skarbnika Miasta 

Kołobrzeg. W złożonym oświadczeniu nie stwierdzono nieprawidłowości. 

5. Prezydent Miasta pismem z dnia 24 października 2017 r. przedłożył informację  

o złożonych do niego oświadczeniach majątkowych za 2016 r. Do złożenia oświadczeń 

majątkowych zobowiązane były 52 osoby. Wszyscy złożyli oświadczenia w ustawowym 

terminie tj. do 30 kwietnia 2017 r. 

6. Prezes Sądu Rejonowego w Kołobrzegu pismem z dnia 2 listopada 2017 r. poinformował, 

że w dniu 25 października 2017 r. wskutek zrzeczenia się, wygasł mandat ławnika. 

7. Zarząd Portu Morskiego Kołobrzeg pismem z dnia 25 października 2017 r. poinformował, 

że pomimo złożenia kompletnego wniosku popartego Uchwałą Nr XXXV/526/17 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 13 września 2017 r. do Ministra Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej 

o wydanie opinii o wspólnym interesie użytkowników wód dla operacji „Modernizacja 

infrastruktury portowej pod potrzeby rozwoju rybołówstwa w Porcie Kołobrzeg”, Spółka po 

raz kolejny otrzymała negatywną opinię, stwierdzającą brak realizacji celu wspólnego 
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interesu użytkowników wód poprzez realizację zaplanowanych inwestycji. Powyższe pismo 

wraz ze wspomnianą opinią zostało przesłane do Komisji Morskiej oraz do wszystkich 

radnych. 

8. Stowarzyszenie Projekt Kołobrzeg przekazało do wiadomości Radnych pismo  

z dnia 25 października 2017 r. adresowane do Prezydenta Miasta dotyczące przetargu na 

sprzedaż nieruchomości gruntowych nr 11/4, 103/6 oraz 103/17 przez Agencję Mienia 

Wojskowego w dniu 21.11.2017. 

9. Zarząd Społem Kołobrzeg sp. z o.o. pismem z dnia 8 listopada 2017 r. (wpływ do Biura 

Rady 13 listopada 2017 r., już po ustaleniu porządku obrad dzisiejszej sesji) zwrócił się do 

Rady Miasta z prośbą o wniesienie pod obrady najbliższej sesji w dniu 22 listopada br. 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami Wł. Sikorskiego, 

F. Chopina, M. Kopernika. Przewodniczący Rady przypominał, że powyższy projekt uchwały 

był procedowany na sesji w dniu 3 listopada 2016 r. i Rada Miasta odrzuciła projekt uchwały. 

Powyższe pismo Przewodniczący przekazał do wiadomości Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczych i Komisji Komunalnej. 

10. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 27 października 

2017 r. poz. 4294 zostało ogłoszone Obwieszczenie Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

20 października 2017 r. w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg. 

11. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 31 października 
       2017 r.  zostały ogłoszone: 
     - Uchwała Nr XXXV/507/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie zmiany Statutu 
         Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu, poz. 4326. 
     - Uchwała Nr XXXV/508/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie utworzenia placówki 
        wsparcia dziennego prowadzonej w formie opiekuńczej przez Miejski Ośrodek Pomocy 
        Społecznej w Kołobrzegu, poz. 4327. 
 Obie uchwały weszły w życie 15 listopada 2017 r., z mocą obowiązującą  
 od 1 stycznia 2018 r. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabierali także: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Marek Młynarczyk 

 Pani radna Izabela Zielińska 

Wystąpienia radnych zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXVII sesję 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz17:15. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg-Ryszard Szufel 
 
Osoba sporządzająca protokół-Danuta Nowak 


